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§ 11 
Svar på medborgarförslag - Förbättra skolgård 
Ulvsundaskolan  
BRO 2024/444 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ett medborgarförslag har inkommit till Bromma stadsdelsnämnd 
gällande Ulvsundaskolans skolgård. Förslagsställaren vill att 
skolgården rustas upp i allmänhet samt att den bollplan som ligger 
invid skolgården ska rustas upp med konstgräs och att de trasiga 
fotbollsmålen ska lagas. 
 
Stadsdelsförvaltningen ställer sig positiv till förslaget men har 
begränsad rådighet. Förvaltningen ansvarar för den bollplan som 
omnämns i förslaget men utbildningsförvaltningen ansvarar för 
skolgården. Nya nät till fotbollsmålen är beställda och dessa 
kommer att sättas upp inom kort. För att minimera spridningen av 
mikroplaster och skadliga kemikalier kommer förvaltningen inte att 
anlägga konstgräs. En konstgräsplan kräver också mer underhåll än 
en grus- eller asfaltsplan, vilket bidrar till förvaltningens 
bedömning. Förslaget kommer att vidarebefordras till 
utbildningsförvaltningen för kännedom. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 1755303 (Godkänd - R 1) Svar på medborgarförslag om att 
förbättra Ulvsundaskolans gård 

 1721209 Medborgarförslag GDPR-tvättat 
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